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Radni Wojciech Krzysztonek i Michał Drewnicki złożyli interpelacje do Prezydenta Miasta Krakowa.

Pytają w nich m.in. o budowę przystanków przy ul. Stella-Sawickiego, czy sytuację w bloku przy ul.

Marczyńskiego.

Radny Wojciech Krzysztonek zwraca się do Prezydenta w interpelacji w sprawie obecnego etapu

zaawansowania zadania polegającego na budowie przystanków autobusowych przy ul.

Stella-Sawickiego w okolicy ul. Orlińskiego. - Inwestycja ta była już wprowadzona do budżetu

miasta oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej. Mieszkańcy Czyżyn wciąż dopytują się o jej

realizację, ponieważ ma ona ogromne znaczenie dla zapewnienia odpowiedniej obsługi

komunikacyjnej tej części Krakowa – pisze radny.

Radny Michał Drewnicki złożył dwie interpelacje. Pierwsza z nich dotyczy sytuacji w Miejskim

Przedsiębiorstwie Komunikacyjnym SA. – Czy prawdą jest, że w MPK funkcjonuje katalog kar

finansowych dla kierowców? Czy prawdą jest, że kierowcy mają tylko 5 minut płatnej pracy rano

na przygotowanie autobusu do jazdy, podczas gdy potrzeba ok. 15 minut, by sprawdzić

dokładnie pojazd? Czy prawdą jest, że zdarzają się sytuacje, gdy kierowcy nie mogą odebrać

przysługującej im zgodnie z prawem obowiązkowej 45-minutowej przerwy w kierowaniu

pojazdem w ciągu dnia w przypadku pracy powyżej 8 godzin? – m.in. te pytania zadaje w

interpelacji radny Drewnicki. Złożył on też interpelację w sprawie zgłoszonej mu przez

mieszkańców bloku komunalnego przy ul. Marczyńskiego 2. – Zwracają oni uwagę na

następujące problemy: nieusunięte wady powstałe przy budowie, skutkujące m.in. powstaniem

spękań i pleśni na ścianach, ocieplenie budynku odchodzi od elewacji, wadliwie wykonana

kanalizacja, czy zdewastowany zieleniec przy bloku – wylicza radny i prosi o informację, jaka

firma budowała bloki, dlaczego nie naprawiono błędów?  Radny do interpelacji załącza zdjęcia.
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